
 

 

      Voorschoten, 26-09-2016 

        Onderwerpen: afvalbrengstation  

voortgang knelpunten 

         

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Geachte commissieleden, 

 

Drie maanden geleden ontving u van ons een brief (dd 27-06-2016) over de moeilijkheden die wij 

ondervinden met betrekking tot de revitalisering van de Dobbewijk en de zeer beperkte inzet van de 

gemeente om ook aan het woon- en leefklimaat te denken. 

 

Wij gaven in die brief een opsomming van de knelpunten die wij ondervonden, al veel langer en in 

het afgelopen jaar. 

Geen van de recente problemen is afdoende opgelost. Hierover later meer. 

Wel is er een nieuwe en ernstige dreiging van aantasting van ons leefmilieu bij gekomen. Er wordt 

aangestuurd op het vestigen van een afvalbrengstation, met de mooie naam ‘duurzaamheidscentrum’. 

 

Wij kunnen ons voorstellen dat u vindt dat het hier over een heel mooi concept gaat. Wij hebben 

geen bezwaar tegen het concept. Wij hebben ernstige bezwaren tegen de locatie. Alvorens dit naar u 

toe te communiceren hebben wij dit gepolst bij de bewoners van de Dobbewijk. 

 

Namens onze bewoners kunnen wij stellen dat: 

- personenverkeer aantrekkende bedrijven niet passen (ook volgens het bestemmingsplan) in de 

Dobbewijk 

- en afvalbrengstation bij woningen niet acceptabel is 

- dit ook nergens in het land op een dergelijke korte afstand van woningen het geval is 

- wij verkeersproblemen verwachten bij de enige toegang tot de wijk’ 

- wij geluidsoverlast verwachten gezien het feit dat dit er veel lawaai is bij andere  

afvalbrenglocaties 

- wij dit 7 dagen per week verwachten gezien de beoogde openstellingsdagen 

- wij een achteruitgang van luchtkwaliteit verwachten door verkeer en afvalverwerking 

- alle verkeer twee maal rond het woongebied zal moeten rijden 

- dit ook geld voor zwaar verkeer dat de enorme containers af zal moeten voeren 

- er ook sprake zal zijn van het comprimeren van afval waaronder samenpersen en het geluid 

dat daarmee gepaard zal gaan 

- afvalbrengers hun afval grotendeels naar beneden zullen moeten gooien 

- wij  inschatten dat de veiligheid (ook voor bewoners) in het geding is aangezien op drukke 

tijden de enige ontsluiting van de wijk het verkeer niet zal kunnen verwerken 

- wij ons niet kunnen voorstellen dat het brengstation de enorme hoeveelheid afvalbrengers 

vlot genoeg kan laten doorstromen 

- wij denken dat er op gezette tijden aan twee kanten van de woningen files zullen staan; 

één van die files naast een kinderspeeltuin zal staan, 

de andere mogelijk tot in de tunnel 

- een afvalbrengstation zo dicht bij een speeltuin een erg slechts is voor de gezondheid van de 

kinderen 



 

 

- wij al voldoende te verduren hebben van afvalverwerking gezien de stankoverlast van 

Indaver (groenrecycling) aan de ander kant van de wijk 

- het woon- en leefklimaat er steeds verder op achteruit gaat, terwijl in het bestemmingsplan 

staat dat dit niet mag gebeuren 

- er nu wel genoeg uitzonderingen op het bestemmingsplan zijn toegelaten 

- een bestemmingsplan voor Dobbewijkbewoners geen houvast biedt terwijl dit wel zo zou 

moeten zijn 

- er opnieuw een gevoel is ontstaan dat voor de gemeente het wonen/ leven in de Dobbewijk 

van ondergeschikt belang is 

- het niettemin onze leefomgeving is, ons thuis. De plek waar wij onze rust moeten vinden. 

- Bewoners zijn erg geschrokken, zo niet ontdaan, van de uitspraak van de fractievoorzitter van 

ONS Voorschoten. “De Dobbewijk is een prima bedrijventerrein maar minder goed geschikt 

als woonwijk”.  

 

 

Stand van zaken andere lopende problemen. 

 

De beoogde openbaar toegankelijke groenstroken die particulier verkocht zijn, blijken niet open en 

groen te hoeven blijven aangezien de wet boven het bestemmingsplan gaat. De wet bepaalt dat 

privétuinen voorzien mogen worden van vergunningsvrije bouwwerken (schuren). 

De groene gevels van bedrijven blijkt slechts ‘een suggestie aan bedrijven’ die (nog) niet wordt 

uitgevoerd. 

Het algemeen belang met betrekking tot het woon- en leefklimaat heeft hier tweemaal verloren. Met 

deze constatering is dit onderwerp hierbij afgedaan. 

 

De onneembare verkeersdrempels zullen nog dit jaar worden verbeterd, is ons toegezegd. Wij hopen 

dit mee te  maken. 

 

De speeltuintoestellen zijn (bijna) besteld. Er is gedoe met de ruimte waar ondernemers aanspraak op 

hebben (overpad) of maken (wens om spelen niet tot de grens van de beoogde speeltuin laten 

plaatsvinden. Ook de gemeente onderneemt wat pogingen om de speeltuin veel korter maken dan 

aanvankelijk beoogd. 

We zullen daarover, zo nodig, bij u terug komen. 

 

De heischade. De gemeente heeft nagegaan, erkend en sorry gezegd over de formulering dat ‘niet 

bekend is of bewoners gebeld hebben’ toen de schokken van het heien zeer verontrustend bleken. De 

telefoontjes zijn achterhaald, waarbij duidelijk is geworden dat de gemeente verzaakt heeft adequaat 

te reageren. Pas na 1,5 dag, vlak voor het einde van het heien is er gecontroleerd (er is geen 

controlerapport opgemaakt en er waren geen richtlijnen op het werk). Nog nooit is de gemeente 

ingegaan op haar tekort aan controle op naleving en op handhaving. Zij verschuilt zich achter de 

strategie van Centraal Beheer Achmea, die stelt dat de gedupeerde niet kunnen bewijzen dat de 

schade door het heien komt. Het ontbreken van dat bewijs is mede aan de gemeente te wijten. 

De gemeente is niet van plan om ook maar iets te doen richting gedupeerden. 

 

Tot zover deze voortgangsinformatie. Wij zijn uiteraard bereid tot nadere toelichting. 

 

Bestuur Buurtvereniging Recht door Recht 

Liesbeth van Galen, voorzitter 

Marijke Kleijweg, bestuurslid 

 

cc. collegeleden en pers  


